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        Ilmastokoordinaattori Vera Järvenreuna esitteli ilmastotyön tavoitteita. 

Johtava kuraattori Emmi Romppainen esitteli opiskeluhuollon 
kuntatasoista suunnitelmaa. 
Kehittämispäällikkö Timo Tuomi esitteli Etelä-Nummelan oppilaaksiotto- 
aluetta. 
Opetuspäällikkö Kirsi Hyvämäki esitteli mahdollista opetuksen 
lisätalousasrviota. 
 
 
Sivistys- ja hyvinvointijohtaja, varhaiskasvatuspäällikkö ja opetuspäällikkö  
esittävät kokouksessa katsauksen ajankohtaisista asioista. 
 

Ehdotus  Sivistyslautakunta merkitsee ajankohtaiset asiat tiedoksi. 
 

Päätös Sivistyslautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 


